
Protok6l Nr 5/2016

z posiedzenia Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta

z dnia 27 maja 2016 r.

Porzadek obrad :

1. Otwarcie obrad istwierdzenie quorum.

2. Przyjqcie protokolu z ostatniego posiedzenia tj. z dnia 21 kwietnia 2016 r'

3. Zglaszanie zmian do porzqdku obrad Komisji.

4. Opinia do ,,lnformacji z dzialalno6ci sp6lek miejskich, takich jak: Miejskiego

Przedsiqbiorstwa wodociQg6w iKanalizacji, Miejskiego Zespolu opieki zdrowotnej

oraz Miejskiego Przedsiqbiorstwa Komunikacyjnego za rok 2015'

5. Opinia do projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu

miasta Wlocfawek na 2016 rok.

6. Opinia do projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej

Prognozy Finansowej na lata 2016 - 2028.

7. Opinia do projektu uchwaly uchylajqcej uchwalq w sprawie okre6lenia zasad ustalenia

i poboru oraz terminy platnojci i wysokojci stawek oplaty targowej na terenie Miasta

Wloclawek.

8. Opinia do projektu uchwaly w sprawie przyznania w roku 2016 dotacji na prace

konserwatorskie,restauratorskieirobotybudowlaneprzyzabytkuwpisanymdo
rejestru zabytk6w.

9. Opinia do projektu uchwaty w sprawie zaciagniQcia kredytu dlugoterminowego'

10. Wolne wnioski izaPytania.

Ad.1.

Obradom przewodniczyla Radna Olga Krut -
wstepie powitala zgromadzone osoby, jak

niezbqdne do odbycia posiedzenia.

Ad.2

Horonziak Przewodniczqca Komisji, ktdra na

r6wnie2 potwierdzila wymagane quorum

Protok6t z poprzedniego posiedzenia Komisji tj. z dnia 2! kwietnia 2016 r. zostal przyjQty bez

uwag.

Ad.3

W zwiqzku z brakiem uwag w przedmiocie zaproponowanego porzqdku obrad' czfonkowie

Komisji przystqpili do jego realizacji.



Ad.4

Opinia do,,lnformacji z dzialalno5ci sp6lek miejskich, takich jak : Miejskiego Przedsiqbiorstwa

Wodociqg6w i Kanalizacji, Miejskiego Zespolu Opieki Zdrowotnej oraz Miejskiego

Przedsiqbiorstwa Komunikacyjnego za rok 2015.

W powyiszym temacie jako pierwszy glos zabral Prezes Miejskiego Przedsiqbiorstwa

Wodociqg6w i Kanalizacji Radoslaw Zacharek, kt6ry stwierdzil i2 og6tem sprzedai wody

ksztattuje siq na poziomie 99,6% natomiast iciek6w 98,9%. Wskainik wykonania planu dla

wody i 3ciek6w, dla wody wynosi 99,9% oraz dla Sciek6w 97,60/o. Jelli chodzi o dlu2szq

perspektywq czasowQ, zauwa2alny jest spadek sprzedaiy od lat 2010 - 2015. W tych latach

dynamika dfa wody wyniosla dla wody 90,3% a dla 6ciek6w 88,!%. Poza zbiorowym

zaopatrzeniem w wodq oraz odbioru iciek6w przedsiqbiorstwo wykonywalo uslugq w

postaci odbioru 6ciek6w z czq5ci Gminy Wfoclawek, jest to okolo 64.000 m3 oraz z sezonie

letnim dostarczato wodq Gminie Fabianki w ilosci okoio 4000 m3 . Poza tym oczyszczono

okolo 31.000 m 3 Sciek6w dowoionych wozami asenizacyjnymi. Przychody ze sprzeda2y w

roku ubieglym osiE8nQiy poziom 38.931. zt. jest to o /z o/o ni2szy od planowanego, natomiast

przychody ze sprzeda2y wody i Sciek6w w roku ubieglym uksztaltowaly siq na poziomie

38.776 zt. a byly ni2sze od planowanego o 1,6%. Malejqca sprzeda2 przy udziale koszt6w

stafych wynoszqcych ponad 90% (....) energii, chemikali6w w procesie produkcji wody oraz

6ciek6w oraz oplaty irodowiskowe. Generuje to wzrost kosz6w jednostkowych a w
konsekwencji powoduje wzrost cen taryfowych. Pomimo tego, dziqki dziafaniom

oszczqd nodciowym i dyscyplinujqcym wydatki, od 2013 roku obowiqzuje ta sama cena na

dostawq wody iodprowadzanie 6ciek6w. warto zaznaczyi, ie we wloclawku jest najni2sza

w5r6d miast powy2ej 100.000 mieszkaric6w. Jeili chodzi o dzialalno5i inwestycyjn?, w roku

ubiegtym zostal zakofczony projekt ,,Gospodarka wodno- Sciekowa - w aglomeracji

Wloclawek ll etap". W ramach tego projektu og6lem zmodernizowano gf6wna

przepompowniq 5ciek6w, zmodernizowano najwigksze wlocfawskie ujqcie - stacjQ uzdatnia

wody Krzywe Blota" , rozbudowano siei kanalizacyjnq okolo 20 km. co umoiliwilo

przytqczenie do kanalizacji okolo 3000 mieszkaric6w. w 2015 roku w ramach inwestycji

wlasnych wybudowano 800 m sieci wodociqgowych, 1700 m. sieci kanalizacyjnych,

zmodernizowano 1700 m. sieci wodociagowej oraz 2 km. sieci kanalizacyjnej. JeSli chodzi o

podstawowe dane finansowe, koszty rodzajowe wykonano na poziomie 98,6%, zestawienie

zbiorcze koszt6w jest przedstawione w materialach, kt6re Pa6stwo otrzymaliicie.

Niewielkie przekroczenie koszt6w jest w amortyzac.ii, natomiast ponizei Ljo% uzyskano w

zuiyciu materiatu, co byto skutkiem spadku cen paliw silnikowych i oleju opatowego,

ni2szych koszt6w gospodarki wodomierzowej, oraz ni2szego ni2 przewidywano

zapotrzebowania na materialy eksploatacyjne. Poza tym ni2sze koszty, to przede wszystkim

zuiycie energii elektrycznej w zwiqzku z ni2szym od planowanego, jednoczeSnie wykonane8o

w roku poprzednim poborem energii, pozostale koszty w wyniku korzystniejszych warunk6w

nowej umowy ubezpieczenia majqtkowego i komunikacyjnego. wynik finansowy ze

sprzeda2y osiqgnql poziom 212.000 na planowane 400.000 zl. Natomiast wynik finansowy

netto zaplanowany na 3.434.000 zostal wykonany w wysokoSci 3.391.000 zl. osiqgajqc

wskainik wykonania planu na poziomie 98,7o/o. ni2szY od zaplanowanego wynik ze sprzedazy
.,



oraz bardzo zbliiony do zaplanowanego zysk netto. W roku poprzednim ulegla zmniejszeniu

rentownoSd kapitalu wlasnego, rentowno3i majetku oraz rentowno(i sprzeda2y, co jest

skutkiem spadku sprzeda2y. Wskainiki plynnodci bie2qcej, szybkiej, got6wkowej w roku

ubiegtym osiqgnqty poziomy odpowiednio t,39, 1,35,0,69, kt6re sq powszechnie uwaiane

za powszechnie poiQdane. Wskainik ptynnoSci got6wkowej jest wyiszy od

rekomendowanego poziomu, co jest uzasadnione gromadzeniem 6rodk6w pieniqinych na

sfinansowanie naklad6w inwestycyjnych w najbli2szej perspektywie. Poziom zadlu2enia

osiQgniety na koniec roku ubieglym wynika przede wszystkim ze zobowiqzafi z tytutu

zaciqgniqtych kredyt6w, zadtu2enie jest sukcesywnie splacane' Na koniec 2012 roku

wynosilo blisko 39.000.000 zl. natomiast na koniec roku ubieglego niespelna 10'000.000 zl.

sp6tka znajduje siq w bezpiecznej sytuacji finansowej, Swiadczq o tym szczeg6lnie dodatnie

wskainiki rentownodci, plynnoici finansowej potwierdzajacej zdolno66 co do regulowania

zobowiqzari oraz niski stan zadtuienia, kt6ry wynosi 7,5o/o podczas gdy uwaiany za

dopuszczalny, nie powinien przekraczai, 5O/o.

W dvskusii sfos zabrali :

Radny Janusz Dqbczydski - zapytal o plany inwestycyjne, unijne oraz poprosil o wskazanie

wysokoSci ewentualnej podwy2ki kt6ra bylaby korzystna dla przedsiqbiorstwa, aby mozna

bylo uzyskai maksymalne wskainiki, kt6re przedsigbiorstwo zaktadafo w planie rzeczowo -
finansowym.

Prezes Miejskiego Przedsiqbiorstwa Wodociqg6w i Kanalizacji Radoslaw Zacharek - W chwili

obecnej trudno jest mi okreSlid te wskainiki, bqdzie to moiliwe dopiero w lll kwartale.

Natomiast je2eli chodzi o inwestycje unijne, to na przelomie lipca/sierpnia chcemy zto2yi

wniosek o dofinansowanie. w chwili obecnej sq prowadzone prace, aby uzyskac niezbqdne

dokumenty. Planujemy modernizacjq dziewiqciu przepompowni, modernizacjq sieci

wodociqgowej i kanalizacyjnej, gl6wnie z naciskiem na siei kanalizacyjna poniewa2

parametry w tym roku okreslajq udzial Srodk6w przeznaczonych na kanalizacjq w wysoko6ci

75%, natomiast na wodq maksymalnie 25o/o. w tym kierunku czynimy dzialania, ieby jak

najwiqksze Srodki zostaly pozyskane i 2eby jak najwiqcej naszej sieci zostalo

zmodernizowane,

przewodniczqca Komisji olga Krut Horonziak - slyszeliSmy, 2e od lat obniice siQ sprzeda2

i to jest rzecz, kt6ra bqdzie stala, miasto siq kurczy i przestaje byi to jak gdyby argumentem

w stosunku do podwyiek przynajmniej dla mieszkaric6w. Bardzo proszq bra6 to pod uwa8e,

bo jest to problem nad kt6rym trzeba siq pochylii, bo tego trendu my nie odwr6cimy'

Dzialania sp6lki powinny byi takie, ieby utrzymai rentownoji, oczekiwanq przez

mieszkaric6w oraz spelniajqcym wszelkie wymogi prawne, w tym te2 unijne, skqd bierzemy

pieniqdze na te inwestycje itutaj jest problem, ie podchodzqc do bardzo du2ych inwestycji,

nowych, przy problemie dekapitalizacji w spos6b ju2 bardzo wyrainy dotychczasowych

naszych urzedzefi, gdzie awaryjno6i jest niemal2e co tygodniowa, to jest problem kt6ry

sygnalizujemy. Prosimy ieby Pan Prezes wziqi to pod uwagq' Jest to potrzebne do analizy



funkcjonowania przedsiqbiorstwa na najbli2sze lata. To sq czynniki, kt6re siq teraz zbiegly i

takiego prostego kontynuowania sp6lki, sqdzq 2e jeste6my na kodc6wce. Biorqc pod uwagq
wszystkie czynniki, my3lq 2e ten rok jest punktem wyj6cia do podjqcia przemy6lenia strategii
dziatania sp6tki, nie takiego prostego podejmowania r6inych decyzji te2 inwestycyjnych,
dlatego ie pieniqdze tzw. pieniqdze mieszkaric6w majq sw6j kres. Nie tylko chodzi o stawkq
za uslugq, ale za r6wnie2 moiliwoici p6iniej splaty zaciqgniQtych kredyt6w, tylko i wylQcznie

naszymi pieniqdzmi jako u2ytkownik6w. To mysi byi zbilansowane, bo na pewno bqdzie

malafo zuiycie wody.

Radny Krzysztof Kukucki - Chciatbym nawiqzad do sl6w Pana Radnego Dqbczyfskiego, kt6ry

m6wil o dobrej jakoSci wody, ja r6wnie2 z tym siq zgadzam, natomiast zawsze pojawia siQ

pytanie o stan techniczny,,Wodociqg6w" i przyznam, ie trochq Pan Prezes mnie zmartwil,2e
gl6wny nacisk bqdzie kladziony na kanalizacjq, dlatego 2e modernizacja, czy budowa i

przebudowa kanalizacji jest prowadzona od wielu lat, natomiast mam wraienie i chcialbym

zapytai na ile to wra2enie jest sluszne, jaki jest stan techniczny ,,Wodociqg6w", jakie sq

planowane prace modernizacyjne ,,Wodociqg6w". Odnodnie tego spadku sprzeda2y wody, ja

w poprzedniej kadencji proponowalem, 2ebyimy skorzystali z rozwiqzafi, kt6re stosujQ tei
inne samorzqdy, Warszawa, Krak6w czyli promocji w3r6d mieszka6c6w, tu siq nara2q, picia

wody z kranu. 2eby zachqcai do picia wody z kranu, ten stan ,,Wodociqg6w" o czym

powiedzialem, musi byi odpowiedni, wiqc jedno siq z drugim wia2e. Trzecia rzecz, uzbrojenie

ulicy Lisek i tego terenu kt6ry jest jeszcze niezagospodarowany, czyli od ul. Wysokiej do

Obwodowej, ale odcinka od Obwodowej do Gotebiej, ja osobiScie my6lq, ie inni radni z

osiedla ,,Zazamcze" tei majq sygnaty od mieszkaic6w, kt6rzy majE domy przy tej ulicy, ie nie

majq kanalizacji, nie majA wodociqg6w, majq studnie glqbinowe, wlaiciwie w centrum

miasta, czy w niedalekiej odleglodci od centrum miasta, mySlq 2e takie sytuacje nie powinny

siq zdarzyi. Wiem, ie jest to kosztowne, ale patrzqc na potencjal inwestycyjny tego obszaru

miasta, naleiy rozwa2yi budowq kanalizacji, wodociQg6w w ulicy Lisek.

Prezes Miejskiego Przedsiqbiorstwa Wodociqg6w i Kanalizacji Radostaw Zacharek - Je6li

chodzi o siei wodociqgowe, bQdziemy ja modernizowali gl6wnie z Srodk6w wlasnych' Mamy

przewidziane w planach na ten cel Srodki. Stan sieci uwaiam jako dobry, zdarzajq siq co

prawda awarie, kt6re sq doSi szybko usuwane' Jeieli chodzi o picie wody z kranu, jak

najbardziej jestem za takE inicjatywa i wzorem z innych samorzqd6w chcialbym r6wniei

przystEpii do takiej inicjatywy. Woda badana jest przez nasze laboratorium i SANEP|D i jak

do tej pory nie zgloszono iadnych uchybieri. Je2eli chodzi o jakosi wody u odbiorc6w, to

naleiy wspomniei o instalacjach wewnqtrznych, poza tym 2e jest siei wodociAsowa, to
jeszcze jest wewnQtrzna i w starych domach mo2e byi r62nie. Je2eli chodzi o ulicq Lisek, sq

ju2 prowadzone prace, bylo zapytanie Urzqdu Miasta o uzbrojenie tego terenu, w zaleino6ci

od potrzeb, byi mo2e uda siq to wykonai z wlasnych irodk6w, z rezerwy.

Radny Krzysztof Grzqdziel - Firma jest w bardzo dobrej kondycji, maksymalizowal bym

pozyskiwanie Srodk6w z Unii Europejskiej, nie zachqcam do propozycji podwy2ki, bo macie z

czego pokryi te spadajqce przychody, poza tym widad w dzialaniu oszczqdnojci ico



proponowalbym to szukanie lepszego zagospodarowania rqk do pracy, mechanizowanie
proces6w itp.

Radny Zbigniew Lewandowski - Apelowat o planowaniu rozwoju miasta, aby nie dochodzito
do wzrostu koszt6w.

Przewodniczqca Komisji Olga Krut - Horonziak - Odczytala tre6i wniosku jaki zloiyf na Jej

rqce Radny J6zef Mazierski, proszac jednoczednie Prezesa ,,WodociEg6w" o udzielenie

odpowiedzi wnioskodawcy. Wniosek stanowi zalEcznik do niniejszego protokolu.

Prezes Miejskiego Przedsiebiorstwa WodociEg6w i Kanalizacji Radoslaw Zacharek -
Zanotowal przekazanq treii, zobowiqzujqc siq do udzielenie odpowiedzi dla Pana Radnego

J6zefa Mazierskiego.

Nastqpnie Komisja Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta RM przystqpila do glosowania w

sprawie zaopiniowania ,,lnformacji z dzialalno5ci sp6lek miejskich, takich jak:Miejskiego

Przedsiqbiorstwa Wodociqg6w i Kanalizacji, Miejskiego Zespolu Opieki Zdrowotnej oraz

Miejskiego Przedsiqbiorstwa Komunikacyjnego za rok 2015. ltak :

Komisja Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta RM po zapoznaniu sie z przedmiotowa

informacjq dot. Miejskiego Przedsiqbiorstwa Wodociqg6w i Kanalizacji we Wtociawku i

wysluchaniu ustnego wprowadzenia przez Prezesa Sp6lki z o.o' Pana Radostawa Zacharka

udzielila jednogfo6nie pozytywnej opinii do przedto2onego materialu. W gfosowaniu wziqfo

udzial oSmioro czlonk6w Komisji.

W dalszym toku omawianych spraw kolejq sp6ikq miejskq kt6ra przekazata na wniosek

radnych informacjq ze swojej dzialalnoici w roku 2015 byl Miejski Zesp6l Opieki

Zdrowotnej, a wprowadzenia dokonal jego Prezes Arkadiusz Nowodworski

- Pani Przewodniczqca, Szanowni Pafstwo, przedmiotem dzialalnoici MZOZ jest dziafalnoii

zwiazana z ochronq zdrowia ludzkiego oraz Swiadczenia medyczne w ramach um6w z

Narodowym Funduszem Zdrowia w zakresie podstawowej opieki zdrowotnej dla dzieci i

mlodzieiy oraz pacjent6w dorostych w 7 poradniach og6lnych i dzieciqcych orcz 2

Praktykach Lekarza Rodzinnego dzialajqcych na terenie naszego miasta, majQc oczywiscie na

celu zachowanie zdrowia, zapobieganie chorobom i urazom, wczesne wykrywanie i leczenie

chor6b, pielqgnacjQ oraz zapobieganie lub ograniczenie niepelnosprawnoici w miejscu

zamieszkania oraz w irodowisku nauczania iwychowania. W zakresie porad udzielonych

przez fekarzy w 2015 roku MZOZ udzielil dla os6b doroslych 2t4 48L porad w tym udzielono

3312 wizyt domowych. Liczba lekarskich porad udzielonych dzieciom wynosila 54 339 w tym

1245 wizyt domowych i patronaiy. Natomiast liczba uslug wykonywanych przez pielqgniarki

wynosita 153 378 oraz liczba uslug wykonanych przez poloine wyniosla 3 902 oraz liczba

uslug wykonanych przez pielqgniarki szkolne wyniosla 286 544. Badari diagnostycznych w

2Ot5 roku zostaio wykonanych w laboratorium 186 964, natomiast w dziale

rentgenodiagnostyki wykonano 24 !78 badan w tym 7 949 badari UsG i 430 mammografii.



Ponadto w gabinetach zabiegowych MZOZ oraz punktach szczepiefi w ramach profilaktyki
szczepied ochronnych wykonano szczepienia obowiqzkowe zgodne z kalendarzem szczepief
dla dzieci i mfodzie2y od 0 do 18 roku 2ycia, r6wnie2 szczepienia w ramach programu
profilaktyki zakaiefi pneumokokowych na podstawie umowy zawartej z UrzQdem
Marszatkowskim, wartos6 umowy 6.000 zl. iGminq Miasto Wloclawek, wartoSi umowy
36.000 zl. R6wniei wykonano szczepienia komercyjne dla pacjent6w naszych przychodni

oraz szczepienia komercyjne dla zaklad6w pracy, kt6re zawarly w tym zakresie stosownA
umowQ. W ramach podstawowej opieki zdrowotnej wykonano w roku 2015 wykonano dwa
programy profilaktyczne tj. program profilaktyki chor6b ukladu krqienia oraz Swiadczenia w
ramach profilaktyki chor6b grullicy, kt6re zrobiono u os6b doroslych. MZOZ realizuje

r6wniei uslugi transportu sanitarnego w Podstawowej Opiece Zdrowotnej, kt6ry zabezpiecza

Swiadczenia przewozu pacjenta z domu do szpitala lub poradni specjalistycznej od
poniedzialku do piatku w godzinach od 8:00 do 18:00. DzialalnoSd ta zabezpieczala

Swiadczenia dla 78 440 pacjent6w. W roku 2015 zrealizowano lqcznie 1087 transport6w
sanitarnych dla Swiadczen iobiorc6w. R6wniei MZOZ mial zawarte umowy na transport

sanitarny z innymi zakladami opieki zdrowotnej na terenie miasta Wloclawek. W roku 2015

MZOZ zakupit ambulans typu 41 Renault Trafic o wartoici L94.235,45 zt. celem

prawidlowego zabezpieczenia kontraktu NFZ. Pracq podstawowej opieki zdrowotnej

wspomaga nocna iSwiQteczna ambulatoryjna opieka lekarska ipielqgniarska. Ambulatorium

dy2urne zlokalizowane jest przy ulicy Kili6skiego 16 we Wloclawku. Funkcjonuje w dni

robocze w godzinach od 18:00 do 07:00 dnia nastqpnego, calodobowo w soboty, niedziele i

Swiqta. W ramach tej opieki MZOZ w 2015 r. zabezpieczal iwiadczenia dla ponad 150 000

pacjent6w zar6wno zaopcjowanych do naszych przychodni jak ido innych zaklad6w opieki

zdrowotnej zlokalizowanych na terenie miasta Wtoclawek a takie bylego wojew6dztwa

wloclawskiego. W ramach porad ambulatoryjnych poradni og6lnej wykonano 16 200 porad,

w poradniach dzieciqcych 11 074, procedury wykonane przez pielggniarki wyniosly 28 823,

liczba wyjazd6w lekarza AD do pacjenta wyniosla 1636 a liczba wyjazd6w pielQgniarek AD do

domu pacjenta to 5 445. Prowadzony jest r6wniei program Profilaktyki Raka Piersi - etap

podstawowy - w pracowni stacjonarnej Dziatu Rentgenodiagnostyki zlokalizowanej przy ulicy

Kilifiskiego 16. Celem realizacji programu jest obni2enie wskainika umieralnoSci z powodu

raka piersi do poziomu osiqgniqtego w przodujqcych w tym zakresie i wprowadzenie na

terenie catego kraju zasad postqpowania diagnostycznego. Kobietom w wieku od 50 do 69

lat wvkonano 355 badari. R6wniei w ramach NFZ realizujemy ambulatoryjnq opiekq

specjalistycznq. ltak, w ramach tych dzialad prowadzimy poradniq ginekologicznE przy ul'

zytniej i Kaliskiej we Wtoclawku, kt6re udzielily w minionym roku 10 552 porad. Poradniq

neurologicznq zlokalizowanq przy ul. Kili6skiego 16, kt6ra udzielifa 1671 porady oraz

poradniq reumatologicznq kt6ra udzielila L 174 porad. Prowadzona jest r6wnie2 opiekq

psychiatrycznq i leczenie uzaleinieri w poradni przy ul. Kaliskiej 104. W poradni

psychiatrycznej udzielono 1320 porad, natomiast w poradni uzale'nieri 1012. w ramach

poradni rehabilitacyjnej liczba przyjqi pacjent6w wyniosta 1163, natomiast ambulatoryjne

zabiegi rehabilitacyjne wyniosly 100557 Swiadczeri. Realizujemy r6wniei kontrakt z NFZ w

zakresie leczenia stomatologicznego. Leczenie jest realizowane w dw6ch poradniach

zfokalizowanych przy ul. Kiliriskiego 16 oraz przy ul. Grodzkiej 2. Sq r6wnie2 uruchomione 2



poradnie stomatologiczne dla dzieci i mlodzieiy do lat 18 zlokalizowanych przy ul.

Galczyiskiego 9A i Kaliskiej loS.stomatologia doraina jest r6wnie2 wykonywana w
pogotowiu stomatologicznym zlokalizowanemu przy ul. Kilifiskiego w godzinach 18:00 do

07:00 dnia nastepnego, calodobowo w niedziele iSwiQta. W poradni stomatologicznej dla

doroslych wykonano 3094 Swiadczeri w tym 307 protez, natomiast w poradni dla dzieci

liczba 6wiadczeri wyniosla 3826, a w pogotowiu stomatologicznym liczba Swiadczeri stanowi

8116. W roku 2015 MZOZ zakupil unit stomatologiczny wraz z osprzQtem na kwotq 38 013,10

zt. Te zadania o kt6rych m6wifem wynikajq z kontrakt6w zawartych z Msz, natomiast

Swiadczenia kt6re wykraczajq poza MSZ realizujemy nastqpujqco : w ramach dom6w pomocy

spotecznej dla os6b przewlekle somatycznie chorych oraz niepelnosprawnych fizycznie

posiadamy siedzibq przy ul. 2eromskiego28A. Dom ma zasiqg ponadgminny iprzeznaczony

jest dla 41 os6b, w tym 32 przewlekle somatycznie chorych oraz 9 os6b niepelnosprawnych '

W Domu Pomocy Spotecznej w roku 2015, na dzief 31 grudnia 2015 r. opiekowaliSmy siq 29

pensjonariuszami, siedmioro z nich przebywala na zasadach komercyjnych, gdzie miesiqczna

oplata wynosila 3.400 zl. Na podstawie umowy zawartej w dniu od l maja 2015 r. do 30

listopada 2015 r. byl realizowany program profilaktyczny, kt6ry wykraczal poza zakres

podstawowej oferty terapeutycznej finansowanej przez NFZ z zakresu profilaktyki terapii

uzaleinie6 i wsp6tuzaleinier{ od alkoholu iinnych substancji psychoaktywnych. Ten program

profilaktyczny zostal okreslony wartoscia 83.560 zl. Zostal w pelni zrealizowany i przyjQty.

MZOZ wsp6luczestniczy r6wniei w programie pod nazwq ,,Wfocfawska Karta Duiej Rodziny".

osoby fegitymujace siQ takE kartq uzyskaly rabat w wysoko lci 7o/o na Swiadczenia w zakresie

rentgenodiagnostyki, badari USG, zabieg6w fizjoterapeutycznych oraz szczepief ochronnych.

MZOZ na bieiqco reguluje swoje zobowiqzania wobec kontrahent6w, jak r6wnie2 sp6lka

terminowo reguluje swoje zobowiqzania wobec urzqdu skarbowego iZaktadu Ubezpieczen

Spolecznych. Sp6lka r6wniei terminowo splaca kredyt inwestycyjny do banku w kwocie

miesiqcznej IOO.OOO zf. zgodnie z harmonogramem spfat. Na kredyt sklada siq rata gl6wna

oraz rata odsetkowa, kt6ra daje lqczne kwotq 1OO.00O zl. kt6rq MZOZ ma obowiqzek sptacad

co miesiqc. Kredyt splacony w 2015 roku przez MTOZ wyni6sl 976.019, 97 zl. 'lyle Mzoz

przekazai do banku, natomiast odsetki od kredytu w 2015 roku wyniosty 211.307,39 zt. Na 31

grudnia 2015 r. pozostalo do splaty bez odsetek 6.343.2Ot,L7 zt. Je2eli chodzi o inwestycje,

kt6re MZOZ wykonal w 2015 r. to, przeprowadzili6my remont w poradni dzieciqcej i poradni

uzale2nieri zdrowia psychicznego w przychodni przY ul. Kaliskiej, jak r6wniei

przeprowadzilismy generalny remont 4 lazienek oraz poczekalni w poradni og6lnej w

przychodni przy ul. chlodnej. w 2015 roku sp6lka osiqgnqla przych6d w lqcznej kwocie

23.458 384,57 zl. koszty wyniosly 2L.833.222,65 zt. natomiast zysk brutto L.625.L61,92 zt.

sp6lka zako6czyla rok obrachunkowy 2015 zyskiem netto w kwocie 1.253.305,92 zf.

Dvskusia:

Radny Jarostaw chmielewski - w roku 2015 zostal w sp6lce MZOZ zatrudniony Pan Andrzej

Wafczak. z medium wiem, ie ukofczyl Akademiq Wychowania Fizycznego, mo.ie pytanie

brzmi, co wlaiciwie leglo u podstaw zatrudnienia tej osoby, jakie byly efekty dzialalnoici

tego pana i co w tej chwili jest z tym stanowiskiem.



Prezes Miejski Zesp6l Opieki Zdrowotnej Arkadiusz Nowodworski - Poinformowal, ie pan

Andrzej Walczak zanim zostal dyrektorem d/s rozwoju, zajmowal sie w MZOZ kwestiami
zwiqzanymi z promocjq, z marketingiem naszej sp6lki. W tym okresie dal siq poznad jako

osoba bardzo kreatywna, kt6ra czuje izna problematykq zwiqzanq z kwestiami rozwoju
firmy, zna zagadnienia doskonale. Niejednokrotnie przeprowadzilem rozmowQ z panem

Andrzejem Walczakiem iocenilem, ie ma odpowiednie kwalifikacje i predyspozycje, ieby
wykonywal funkcjq dyrektora d/s rozwoju. Pan Walczak byl dyrektorem w MZOZ stosunkowy
kr6tko. Efekty dzialalnojci sq kapitalne, poniewai my jako sp6fka prawa handlowego
jesteSmy plac6wkq kt6ra prowadzi rywalizacjq z innymi podmiotami opieki zdrowotnej, jest

to twarda rywalizacja. Nasza sp6tka prowadzi dziafalnoii konkurencyjnq. Tak naprawdq od

tej rywalizacji od tych naszych dzialafi logistycznych zale2y kwestia prawidlowego

funkcjonowania sp6lki ijednoczeSnie odpierania dzialad sp6lek konkurencyjnych, kt6re nam

chcQ bez wetpienia przejQcia pacjent6w.

Radny Jaroslaw Chmielewski - Czyli zwiqkszyliScie ilo6d pacjent6w.

Prezes Miejski Zesp6l Opieki Zdrowotnej Arkadiusz Nowodworski - Ja chcq powiedzied takq

tezg, ie te dziafania marketingowe i dziatania kt6re podjqt dyrektor d/s rozwoju dawaty

odp6r naszej konkurencji w zakresie rywalizacji na rynku o pacjenta. I daty tego owoce, kt6re

uwa2am, ie teraz dobrze sluia MZOZ.

Radny Jaroslaw Chmielewski - Czy macie Padstwo Facebooka ? Mam r6wniei pytanie

odnodnie wirtualnego spaceru po Miejskim Zespole Opieki Zdrowotnej. taka pojawila siQ

informacja, czy Pan prezes mo2e coi bliZej na ten temat powiedzie6 ?

Prezes Miejski Zesp6f Opieki Zdrowotnej Arkadiusz Nowodworski - Jest to temat zwiazany z

mojq poprzedniq czqdciq, ot62 rywalizujemy na rynku, musimy siq otwierad na pacjenta,

musimy pokazywai, ie jestedmy sp6lkq, kt6ra Swiadczy opiekq zdrowotnq dla naszych

pacjent6w z zachowaniem najwy2szych standard6w a jednoczeinie musimy siq reklamowai.

Platforma zaklada mo2liwoid spaceru wirtualnego. Kaidy pacjent mo2e sobie obejrzed nasze

przychodnie, moie zapoznai siq z ofertq MZOZ i to jest scisle powiqzane z tQ dzialalnoSciQ

marketingowq. Jest to nowoczesna forma, nie mo2emy stai z tyfu, ja my6lq 2e zawijanie

pazlotka, to nie na tym to polega, r6wniei trzeba siqgai po te nowoczesne formy,

nowoczesne metody marketingowe iwalki o naszeSo pacjenta i temu ta platforma sluiy'

Radny Jaroslaw Chmielewski - ldqc za glosem Pana Prezydenta, ie bqdzie wspieral

wtoclawskich przedsiqbiorc6w, mydlq ie zadanie pn. wirtualny spacer wykonata firma

wtoclawska.

Prezes Miejski Zesp6f opieki zdrowotnej Arkadiusz Nowodworski - Platformq robila

zewnetrzna firma, a koszt wyni6sl okoto 90,000 zl,



Radny Jarostaw Chmielewski - Jak by Pan Prezes byl uprzejmy, poproszQ po zakoiczeniu
obrad Komisji o informacjq odnoinie nazwy firmy.

Prezes Miejski Zesp6l Opieki Zdrowotnej Arkadiusz Nowodworski - OczywiScie.

Radny Janusz Dqbczyfski - Panie Prezesie ja r6wniei mam pytania, ale na poczEtku taka

konsultacja natury og6lnej, otrzymany material jest bardzo obszerny, zasypany r62nymi

statystykami, liczbami 6wiadczeri udzielanych przez naszA sp6tkq, natomiast brakuje mi

punktu odniesienia, my mamy podane liczby, ale czy one siq nie odnoszq do lat poprzednich,

one siq r6wnie2 nie odnoszq do tego poziomu, jak Pan przed chwilq m6wil rywalizacji z

konkurencjq i w zwiqzku z tym trudno mi jest ocenii na ile ten poziom Swiadczonych uslug

dla naszych mieszkafic6w, kt6rzy zadeklarowali siq bycie z tq sp6lka jest korzystne, czy w
jakiejj mierze, czy rodzaju schorzeri, czy ustug medycznych jest to niekorzystne. Brakuje mi

te2, bo duio kontrowersji wzbudzal Dom Pomocy Spolecznej na ul. Zeromskiego i te2 brakuje

mi tutaj zbilansowania koszt6w funkcjonowania i przychod6w tego domu, bo podane jak

gdyby og6lne koszty calej firmy. Mam r6wniei pytanie odnoinie tego zysku, bo dla mnie jest

to taki pewien ewenement, bo w skali kraju pewnie niewiele jest takich zaklad6w

Swiadczqcych uslugi medyczne, kt6re majq tak spore zyski. Chciatbym zapytai, czy ten zysk

jest z powodu bardzo dobrego wynegocjowanego kontraktu z NFZ, czy mo2e - bo r6wniei

skariq siq pracownicy zwlaszcza tego niiszego szczebla, Sredniego i niiszego personelu ie sq

bardzo niskie place, je6li moina proszq o informacjq na ten temat ijaka jest 3rednia ptaca w

sp6lce, mo2e z podziafem, bo Sredniq na pewno zawy2ajq lekarze, a ja chcq wiedziei jaka jest

6rednia wir6d personelu 6redniego iniiszeSo.

prezes Miejski Zesp6l opieki Zdrowotnej Arkadiusz Nowodworski - w odniesieniu do

zestawieri, gdybym wiedziat 2e Pan 2yczy sobie w okreslony zakresie zestawienia to MZOZ by

przygotowal.

Przewodniczqca Komisji Olga Krut - Horonziak - Je2eli u2ywamy slowa ,,statystyka", to sama

dla siebie liczba nic nie m6wi. Statystyka polega na por6wnywa Ino6ci.

Prezes Miejski Zesp6l opieki Zdrowotnej Arkadiusz Nowodworski - Ja rozumiem, 2e Pan

precyzuje wniosek w odniesieniu do roku 2014. Jak siQ przedstawialo, ile udzielili6my porad,

to takq informacjq siq zobowiqzujq przekazai, na Komisjq w formie pisemnej, w odniesieniu

do por6wnania do 2014 roku. Interesuje Paistwa rok 2014 i 2015. Natomiast w odniesieniu z

konkurencjq nie jestem w stanie zlo2yd takiej informacji, bo takimi informacjami nie

dysponujq. W odniesieniu do wynagrodzeri, u nas obowiqzujq taryfikatory z regulaminem

wynagradzania. Pracownicy otrzymujQ wynagrodzenia, chcq powiedzied ie regulamin

wynagradzania zostal zaopiniowany przez dziatajEce w M7O7 Zwiqzki Zawodowe, jak

Paistwo wiecie bez pozytywnej opinii ten regulamin nie mial by racji bytu' W informacji'

kt6ra przygotujemy dla Paristwa bqdq wynagrodzenia w odniesieniu do um6w o pracq'

zgodnie z uchwalq Tarzqdu, kt6ra funkcjonuje w ramach naszej sp6tki promowane sa w

odniesieniu do np. pai pielqgniarek. Jeieli ma wyZsze wyksztafcenie, jest magistrem



pielegniarstwa, to jest to kwota 2.600 zl. Jeieli posiada licencjat pielegniarstwa i

poloinictwa, to bQdzie kwota 2.400 zl. pielQgniarka i potoina ze specjalizacjq 2.500 zl. Jest to
podstawa. Natomiast w odniesieniu do koszt6w Domu Opieki Spolecznej przekaiemy w
uzuoelnieniu materialu.

Radny Kr4zysztof Grzqdziel - Z tego co siyszy siq w miedcie, nasza slu2ba zdrowia
umiejscowiona w MZOZ na ul. Kiliriskiego nie charakteryzuje siq zlq opiniE. Je2eli mogq coi
doradzii, to sp6lka powinna iSd w kierunku pozyskiwania irodk6w z przeznaczeniem na

leczenie zqb6w malym dzieciom. Ten podstawowy czynnik, kt6ry pokazuje zysk, wydaje mi

siq ie firma jest dobrze zarzqdzana. Tak to oceniam i datbym zielone iwiatlo tej firmie,
bowiem kierunek kt6ry jest realizowany jest wlaSciwym, ludzie sq wtaiciwie obslugiwani,
miasto nie doptaca, sq wykonywane niezbqdne inwestycje ija to oceniam pozytywnie.

Radny Krzysztof Kukucki - Trzeba powiedziei jasno, 2e jeieli chodzi o tA podstawowa opiekq

zdrowotnq o tzw. POZety, to one charakteryzujq siq du2a rentownoiciq, i rzadko mamy do

czynienia z POZ- tem, kt6ry by nie przynosil zysk6w, to tak a propos wypowiedzi mojego

poprzednika. Natomiast, ja bym chcial nawiqzai do sl6w Przewodniczqcego Chmielewskiego

i wywolanej osoby, kt6ra charakteryzuje siq du2q wiedzq ijej skutecznoii byla przeolbrzymia

i bardzo dobrze ta osoba wphTwala na rozw6j firmy ina umiejqtno6i konkurowania na

trudnym rynku, jak slyszeli6my, ale tej osoby w firmie nie ma, wiQc pojawila siq z tego jak

rozumiem olbrzymia wyrwa i chcialbym siq zapytad Pana Prezesa jak ta wyrwQ uzupetnii.

Przeciei dalej firma funkcjonuje i dalej jest potrzebna promocja, czy w zwiqzku z tym bQdzie

przyjqty dyrektor d/s rozwoju, czy bqdzie to osoba awansowana z personelu, tak jak w tym

przypadku, ale przede wszystkim, czy tei bQdzie zatrudniona na tych samych warunkach

finansowych jak poprzednik.

Prezes Miejski Zesp6l Opieki Zdrowotnej Arkadiusz Nowodworski - Stanowisko dyrektora

d/s rozwoju przewiduje regulamin wynagradzania, jest w tej chwili vacat na tym stanowisku.

Tarzqd rozwala zatrudnienie takiej osoby, ale decyzja jeszcze nie zostala podjqta, ja

podtrzymujq nadal, 2e na tym stanowisku osoba bardzo silnie wspomaga Zarzqd w tym

zakresie, w zakresie rozwoju i moiliwoici tych marketingowych, przypomnQ ie jestesmy

pewnie najwiqkszq sp6lkq osobowq ze wszystkich sp6tek pod wzglqdem os6b zatrudnionych.

Zatrudnienie wynosi ponad 280 os6b zatrudnionych na umowq o prace, plus jeszcze

pracownicy kontraktowi, wiQc jest to ponad 300 os6b, jest to duia firma idla Zarzqdu

jednoosobowego wsparcie stanowi takie stanowisko, dlatego dynamicznie przez caiy czas

Tarzqd rozwaLa zatrudnienie osoby na to stanowisko, niemniej do tej pory nie podjqlem

decyzji. W odniesieniu do wynagrodzenia jakie przewiduje dla dyrektora d/s rozwoju,je2eli

podejmq decyzje o zatrudnieniu, to bqdzie to kwestia negocjacji z potencjalnym kandydatem

na to stanowisko, poniewa2 regulamin wynagradzania przewiduje okrejlone widetki i w tym

zakresie r6wnie2 nie podjalem decyzji, jaka to bqdzie wysokodi wynagrodzenia.

Przewodniczqca Komisji Radna Olga Krut - Horonziak - W przypadku sp6lki MZOZ

wiadomoici zostaly nam przekazane bez jakiejkolwiek wiedzy por6wnawczej. Brakuje

10



dzialalnoici inwestycyjnej, danych finansowych, koszt6w, wynik6w finansowych, majatku.
Brakuje danych kt6re obrazujq dziatalnoid sp6lki do oceny, nawet takiej og6lnej przez

radnych Rady Miasta, m6wiq tutaj caly czas do Pani dyrektor, bo to Pani nam przekazala ita
informacja znacznie odbiega swoim zakresem, og6lno6ciq idanymi od dw6ch pozostalych

sp6tek, kt6re prawidlowo zrozumialy jakie informacje nale2y przekazai i jakie sq oczekiwane
przez radnych. Panie Prezesie, Pan Przewodniczqcy Chmielewski poruszyl sprawQ, Pan trochQ

ironicznie i lekcewaiqco do tego podszedl odnoinie stanowiska d/s rozwoju, a dlaczego tak

to oceniam. R6wniei bylam, jak Pan sobie przypomina w korespondencji z Panem i to jui
niemal2e tylko i wylqcznie zamiarze utworzenia takiego stanowiska, a przyszlo to jak gdyby

takim huraganem ptzez wszystkie przychodnie, przez wszystkich pracownik6w

zatrudnionych, wzburzonych niezmiernie potrzeba nagla utworzenia takiego stanowiska i

nastqpnie kilku miesiqcznego dzialania Pana Walczaka inastqpnie pozbycie siq de facto, Pan

wyrazil zgodq na (...). Uwa2am, ie nie mo2e byi skwitowanie, takie og6lne pytai w zakresie

wlainie takich postepowai i dziaialnodci, a to,iakie sq kompetencje zarzqdu, wszyscy dobrze

wiemy, ale najwiqksze kompetencje ma zwykly Jai Kowalski, kt6ry jest w przychodni, siedzi

w kolejce, ma 25 numerek ima takq informacjg, kt6ra jest szerzona iopowiadana itd.

Pielqgniarki czekajq na 4oo zl. te2 jestem w korespondencji z Panem jak to jest reSulowane i

oczekiwalam,2e Pan z tych material6w itej informacji bqdziemy mogli miei dane, czy nie

chodzi o sp6lkQ, tylko o uslugi dla mieszkaic6w, jakie jest de facto zapotrzebowanie w

poszczeg6lnych segmentach, czego nam ie tak powiem nie dostaje, jakie sq trudnosci lub

brak tych trudnoici w uzyskiwania kontrakt6w, czego nam konkurencja podbiera, a czego my

mamy nadmiar i mo2emy oddai konkurencji, oczekiwatam 2e Pan nam tutaj przedstawi

problemy, bo problemy sQ to problemy dnia codziennego Pana sp6lki, zdrowie wiadomo

ka2dy ma jak siQ tylko budzi izasypia, cafy czas mamy zdrowie w glowie, autobusy mniej,

nawet woda mniej, ale zdrowie jest co minutq ludziom w Slowie ten temat caly czas huczy i

buczy. Ja oczekiwalam, nie ile wykonano badari, czy to w takim zakresie, czy dotyczecych

takich spraw, natomiast problem6w kt6re sA lub ich nie ma. Tego materialu iz Pana

wypowiedzi w og6le siq nie dowiemy. wiemy 2e mamy sp6lkq, koniec kropka itd. Ja bym

chciata 2eby Pan siQ do tego ustosunkowal i materiat jednak musi byi przerobiony i my Panie

prezesie, ja bqdq oczekiwala ie bqdziemy mieli powt6rnie zloionq informacjq nt. dzialalno(ci

MZOZ-u we Wtoclawku, poniewa2 to nie mo2e siq tak zamknqi. To jest od kilku lat spotkanie,

po raz pierwszy z prezesem MZOZ i dlatego nasze oczekiwania sq r6wnie2 wykraczajQce poza

takE statystykQ, kt6ra nawet nie ma por6wnania z czymkolwiek. ljeszcze jeden temat,

sprzet. Tutaj byta zahaczona sprawa, Panie prezesie RTG na Kilidskiego, mam wraienie ie jak

siq wchodzi na r6inego rodzaju przeSwietlenia, to kaidy jak wychodzi to 6wieci. Obslugujqcy

tq naprawdq na prawdq ile razy, gdzie5 tam przemknq korytarzem, to jestem wrQcz

zaczepiana, czy naprawdq miasto nie widzi teSo problemu RTG na KiliriskieSo. Jest to rzQch i

ka2dy kto wychodzi ma aureolq, nie tylko nad glowq, ale nad caloSciq. Jest to sprzqt, kt6ry

powinien ju2 zakoriczyi iywot. Pracownik mo2e milczei do Pana itd. ale do nas ludzie nie

milczq. Ja Pana uczulam w tej sprawie, jeieli ma Pan zyski, jeieli sE przychody, to

ukierunkowala bvm na odnowienie i wymianq teSo sprzQtu, kt6ry jest zreszta najbardziej

inwazyjny przy badaniu. Pan m6wi o konkurencji, a dlaczego ludzie uciekajq igdzie indziej

L\



robiE te badania, jakoji i opinia o tym sprzecie jest powszechna i dlatego daja nogq do

innych i piacq ostatnie pieniqdze, ieby siq dobrze przeSwietlii, 2eby co5 byto widai.

Prezes Miejski Zesp6l Opieki Zdrowotnej Arkadiusz Nowodworski - Je2eli chodzi o pytanie

Pana Przewodniczacego Chmielewskiego, to udzielifem jak najbardziej merytorycznej

odpowiedzi, natomiast do informacji ie ocenia Pani PrzewodniczEca, 2e nie jest kompletna,
ja przypomnq ie zgodnie z ppaniem, miafa to byi informacja, kt6ra dotyczy roku 2015, w

zwiqzku z tym ocenilem, ie w tym zakresie, w zakresie w jakim przedstawilem bqdzie to
informacja wszechstronnie wyczerpywala Pafistwa oczekiwania. Okazu.ie siq, 2e Panstwo

macie inne zdanie, ja oczywi6cie siq zgadzam i rozumiem Pafstwa iszanujq, niemniej bylem

przeSwiadczony, ie ta informacja wyczerpuje oczekiwania zlo,one przez Pafstwa w
odniesieniu od informacji za rok 2075. Natomiast, w odniesieniu do sprzqtu RTG o kt6rym

Pani Przewodniczqca byla uprzejma powiedziei, ja oczywi6cie siq zgadzam z Paniq

Przewodniczqcq, ie cieszq siq i bqdq siq cieszyi jeieli w og6le nowy sprzqt, on bqdzie sfu2yl

pacjentom i na pewno dobrze slu2yf wszystkim. Zapomniatem powiedziei jednej rzeczy,

Panie Przewodniczqcy, ja powiedzialem przed chwilq, ie zaprzeczylem o rzekomej mojej

ironii w odpowiedzi, ja siq nie zgadzam, uwaiam 2e udzielilem odpowiedzi merytorycznej i

chcQ to powiedzied, ie tak proszq odpierai mojq wypowiedl, nie inaczej, tak2e nie zgadzam

siQ tutaj z sugestia Pani Przewodniczecej w tym zakresie. uwazam, 2e udzielilem odpowiedzi

merytorycznie i to podtrzymujq w tym zakresie absolutnie. To jest moje oswiadczenie w tym

zakresie. Natomiast w odniesieniu do sprzQtu RTG, to uszlo mi, umknqlo uwadze ichcq
powiedzied, ie w 2015 roku udalo nam siq kupii sprzqt wraz z oprogramowaniem Pani

Przewodniczaca, radiografii cyfrowej w leasing -u, roczny kt6rego koszt wyni6sl 35.135.00 zl

Rata miesiqczna wynosi ponad 3.000 zf. wiqc wychodzqc na przeciw ijak gdyby spojrzeniu

pani Przewodniczqcej i Pa6stwa Zarzqd sp6lki dostrzeSa potrzebq modernizacji,

dokupowania sprzQtu, inwestowania w dobry sprzQt diagnostyczny, po to 2eby podwyiszai

jakodi Swiadczonych uslug. Takie przyjmujq teze Pani PrzewodniczEcej i podpisujq siq pod

niq i bqdziemy robili wszystko, 2eby sprzqt nie tylko w obszarze rentgenodiagnostyki Pani

przewodniczqca, ale w og6le, przecie2 musimy podwyiszai jakoSi (wiadczonych uslug. w

tym roku, nie tak dawno otrzymaliSmy chcq powiedziei r6wnie2 w darowiinie Swietne usc,

kupilismy simens acuson X600, za kwotQ 99.OOO zf. Otrzymalijmy darowiznq w kwocie 95.000

zf. od Firmy Hasco-Lek s.A. Jest to usc z dwoma glowicami, Swietnie funkcjonuje e dziale

rentgenodiagnostyki, sluiy badaniom iyl, ich plynnoSci. w odniesieniu do tezy, kt6rq Pani

postawila, ie Pani chcialaby wiQcej wiedziei o problemach, ja chcq powiedzie6 2e 2ycie

zawodowe ma to do siebie,2e problemy sq rozwiqzywane na bie2qco. Zarzqd wszystkie

problemy rozwiqzuje na bie2qco i dajemy sobie z tym radq. chcq tei powiedziei, 2e problemy

kt6re rozwiqzujemy, nie odnioslem siq do nich w informacji, poniewa2, ka2dego dnia, ka2dej

chwili trzeba podejmowai r62ne decyzje a problemy rozwiqzywai. Zgodnie z przepisami

kodeksu sp6lek handlowych, organem jest i zarzad i Rada Nadzorcza. Rada Nadzorcza na

bieiEco nadzoruje prace zarzqdu i kontroluje pracq Zarzqdu i w tym zakresie zarzqd r6wnie)

wsp6tdziala z Radq Nadzorczq.
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Przewodniczqca Komisji Radna Olga Krut - Bardzo siq cieszq, 2e jest Pan zadowolony i Rada

Nadzorcza r6wniei, jednak mniej, albo wcale nie sq zadowoleni pacjenci. R6wnie2 jest
problem obejrzenia z odczytem wyniku badari z plytki, podobno lekarze nie majq programu,

Radny Dariusz Wesofowski - Poinformowal, 2e nie mial problemu z odczytaniem przez

lekarza swoich badari, r6wniei rok kalendarzowy w sp6lce zakoriczyf siq na plusie, to chyba

nie jest ile. Trzeba wyja6nii sprzecznoSi w wypowiedzi Pani Przewodniczqcej i Pana Prezesa

odnoinie RTG.

Radny Krzysztof Kukucki - Potwierdzil, ie r6wnie2 nie mial problemu z odczytaniem przez

lekarza wyniku z komputera, a je2eli chodzi o RTG, ja nie jestem znawcq, 2eby ocenii jaka

jakoii jest tego sprzetu, wyglqdal na w miarq nowy, jedynie na co zwr6citem uwage, to

warunki w jakich ten sprzqt stoi. Mydlq, ie nale2afoby tam pomalowai, odiwieiyd
pomieszczenie. Je2eli chodzi o samq informacjq, to my sami prosiliSmy, ieby to obejmowalo

rok 2015, teraz podczas posiedzenia okazuje siq, ie brakuje informacji z 2014 roku. Nie

dajmy siq zwariowai. bo zaczynajq po tej sali krq2yi opary szaleistwa.

Przewodniczqca Komisji Radna Olga Krut - Horonziak - Poinformowala, 2e w miesiqcu

czerwcu Komisja bqdzie analizowai kolejnq pulq sp6lek miejskich, ich dzialalnojci iw6wczas

MZOZ uzupelni swoje materialy o informacje, kt6re siQ tutaj zrodzily iz kolejnymi sp6tkami w

miesiqcu czerwcu przedstawi to na Komisji.

w wyniku przeprowadzonego glosowania informacja z dziaialnoici Miejskiego Zespotu

opieki zdrowotnej za rok 2015 wraz z uzupelnieniem o przedstawione uwagi uzyskala opiniq

pozwywna za kt6rq opowiedziat trzech czlonk6w Komisji, przy czterech glosach

wstrzymujacych siq i braku glos6w przeciwnych. Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Kolejna sp6lka, to MPK kt6re zaprezentuje jej prezes Pan Andrzej Stasiak.

Jeieli chodzi o podstawowa sprzedai zwiqzanq z PSO, czyli do niej zaliczamy uslugi

transportu publicznego i przewozy rozkladowe, ona ksztaltowala siq w granicach 20.500.000

zt. natomiast sprzeda2 uslug zwiqzanych z PSo, czyli naprawy gwarancyjne, remonty

autobus6w, wynajem, ksztattowal siq w granicach 135'000 zl' sprzedai uslug poza PSO,

wynajem pomieszczeniem, zlecone naprawy wiat, tutaj odnotowali6my wptywy 411'000 zt'

Je2eli chodzi o koszty, to ksztattowaty siQ nastQpujqco : amortyzacja okoto 2.400.000 zt.

zu2ycie material6w i energii 4.7oo.oo0 zt. uslugi obce okolo 700.000 zl. wynagrodzenia

9.50O.OOO zl. iubezpieczenia spoleczne inne Swiadczenia 320.000 zl. Je2eli chodzi o sp6lkq,

to mamy podpisana umowe na dowoienie dzieci na baseny, sE to wplywy w granlcacn

104.000 zt. natomiast r6wnie2 mamy podpisanq umowQ na naprawQ wiat i przystank6w,

mycie tych wiat, wandalizm jest duiy, gl6wnie chodzi o wymianQ szyb, niestety one sa

rozbijane i malowane farbami, kt6re bardzo trudno schodzq. wa2nq rzecza jest wedluS

naszych danych, kt6re prowadzimy, to jest okolo 58% os6b kt6re piacq za bilety. Pozostala

czqSi to sE przejazdy darmowe, niestety nasze miasto siq starzeje. wainq rzeczq jest to, ze

umowq jakq podpisalismy z miastem na iwiadczenie usfug, na stawkQ 6,29 zt. ale wedlug



naszych wyliczefi, w zesztym uruchomilismy kilka polqczeri tj. linia nr 5 oraz dodatkowo 21 i

23 w soboty i Swiqta. Ten wozokilometr wyni6sl 6,73 zL l to pozwoliio sp6lce uzyskad dobry
wynik na koniec roku. Widzimy jednak zagroienia w przewozie os6b, kt6re pfacq. Posiadamy

19 stalych linii, zwiqkszyli6my ilo5d kilometr6w wykonywanych w roku o 2,6, natomiast
wsp6lczynnik regularnoSci kursowania, on jest 99,99 uwa2am, 2e jest niezly. Na chwilq
obecnq posiadamy 61 autobus6w, nie ukrywam, ie w pewnym okresie czasu zaprzestano

odbudowq taboru. Na chwile obecnq mamy jeden 19 letni autobus, 18 letnie sa 3, a 11

letnich 5. PodjqliSmy pr6bq odbudowy taboru, zrealizowali6my projekt unijny i zakupiliSmy 3

autobusy hybrydowe, projekt zostal zakoficzony i Srodki przeszly na nasze konto. W
ostatnim czasie zakupilijmy dwa autobusy i obecnie oglosiliSmy konkurs na kolejne dwa.

Wymieniany sukcesywnie tabor nie powoduje kolizji w sp6lce i gdyby udalo siq w tym roku

kupii okolo 4 autobusy to byloby bardzo dobrze. W sp6lce pracuje 120 kierowc6w, 32

mechanik6w a pracownik6w umystowych w granicach 32 osoby. Wsp6lczynnik korzystania z

taboru w roku 2015 v,tyni6sl 83,47o/o i byl on wy2szy od zeszlorocznego, wyni6sl 8!,32o/o. Byl

wyiszy o 2,5 %. Dwa autobusy, kt6re planujemy zakupii, bqdq one zakupione z zysku oraz z

amortyzacji, bqdziemy r6wnie2 niedtugo realizowai projekt z UM, bqdzie to zakup

autobus6w hybrydowych. Na dzierl dzisiejszy jest to 9 sztuk.

Dvskusia :

Radny Krzysztof Kukucki - Przypomnial, ie trzy lata temu byly zakupione autobusy

hybrydowe. W tej chwili pokazaly siq w mieicie inne autobusy, jestem zaniepokojony, 2e

postawiliimy krok do tylu, tym bardziej 2e coraz wiqcej samorzqd6w planuje wdro2enie

autobus6w elektrycznych.

Pan Andrzej stasiak Prezes MPK - Najtatwiej u nas jest zakupii autobusy hybrydowe, czyli

spalinowy i z doladowaniem elektrycznym z tego wzglQdu, bo my nie mamy infrastruktury.

chcqc uruchomii transport elektryczny musimy mie6 na pqtlach panto8rafy i urzqdzenia

kt6re bqdq doladowywai (.... ).

Radny Krzysztof Kukucki - Inne samorzqdy tez nie majQ, to nie jest argument'

Pan Andrzej stasiak Prezes MPK - Rozumiem, tylko 2e powiem Panie radny, Inowroclaw

zakupif dwa autobusy, one je2d2q do potudnia, po potudniu stoja i siq ladujq na zajezdni'

Moim zdaniem, jeieli nie bqdzie 6rodk6w unijnych na infrastrukturQ, to bqdzie bardzo ciq2ko.

Na chwilq obecnq okolo 2o%o oszczgdzamy na paliwie. Tylko, ie wydaliSmy na te pojazdy o

4OO.O0O zl. wiqcej aniieli na autobusy konwencjonalne. DbajEc o interes sp6lki i

mieszkaric6w, nie podjqlem decyzji zakupu bez pomocy unii. obecnie sQ to autobusy Euro -
6, Srodowisko jest chronione, emituje o wiele mniej czqstek stalych ni2 Euro -1' Dokonalismy

zakupu dw6ch autobus6w, nastQpne dwa bqdziemy kasowai ijui w sp6ice nie bqdziemy

mieli iadnego autobusu Euro - 1'

Radny Janusz Dqbczyfiski - Rozmawialem niedawno z prezydentem wroclawia i

pracownikami lokalnego przedsiqbiorstwa MPK ioni wcale nie sq tak zadowoleni autobusami



hybrydowymi. Chciafbym wiedziei, czy to dofinansowanie z Unii autobusow

konwencjonalnych jest na podobnym poziomie ? czy w og6le na jakim6 poziomie jest ?

Pan Andrzej Stasiak Prezes MPK - Nie ma moiliwoici zakupu autobusu konwencjonalnego z

Srodk6w unijnych. Jest alternatywne ir6dio, dodam ie Czqstochowa realizuje projekt

,,Gazela," gdzie na 120 autobus6w dostali 40 autobus6w z napqdem hybrydowym, ale

gazowo spalinowym ijest masakra. Jeden z autobus6w nawet siq zapalil, ciesza sie ie nie

zlikwidowali starych.

Radna Olga Krut - Horonziak - Poinformowala, ie czqstotliwo$i kt6ra jest na dzied dzisiejszy

funkcjonuje od 2011 roku, z chwilq kiedy rozpoczqla siq prace I etapu ,,1". Byl to pretekst,

poniewai MPK byto w stanie glqbokim, minusowym. Mo2na bylo pod pretekstem ,,t" ludzi

uwiqzad na 1,5 a nawet 2 godziny. Jest to rzecz w og6le nie spotykana w kraju, absolutnie

nieznana, ten stan jest caly czas utrzymywany, nie ma iadnej zachqty do wejScia do

autobusu i korzystania ludzi. Bo jeieli ludzie caly czas analizujQ godziny kursowania, to co6

jest nie tak. W normalnych miastach ludzie nie majQ takich godzin w glowie, wychodzq, idq

na przystanek i za kilka chwil jest autobus. Natomiast u nas nie ma iadnego odniesienia,

zapotrzebowanie zostalo zduszone ijest do dnia dzisiejszego, nie ma aspekt6w, kt6re by,

poza tym o kt6rych Pan m6wit sE pewnie dodatkowe linie, o to, o co ja walczq gl6wnie w

soboty i niedziele. Radna w dalszej czqjci wypowiedzi pytala o zlecenie bada6, czy to zlecata

so6lka ?

Pan Andrzej Stasiak Prezes MPK - Tak, to zlecala sp6lka'

Radna Olga Krut - Horonziak - A kiedy jest termin opracowania wynik6w ?

Pan Andrzej stasiak Prezes MPK - 15 czerwca jest terminem kiedy powinni(my dostac

opracowane wyniki.

Radna olga Krut - Horonziak - Pierwsze wypowiedzi przedstawiciela firmy, kt6ra prowadzi

badania, to !5oo/o tego wszystkieSo, co wszyscy radni, bo sqdzq, ie kaidy mial przez te

wszystkie lata sporo interpelacji na temat czqstotliwoSci kursowania, dlugoSci trasy, albo

otwarcia i przewr6cenia tych linii kt6re byly. Wywolanie i przywr6cenie z powrotem

zapotrzebowania na autobusy. To nie jest tak, ie ludzie mniej je2d'q, bo kupili sobie wigcej

samochod6w, a dlatego 2e majE czestotliwodi co 1/5 godziny. Ta perspektywa odrzuca od

korzystania z autobus6w. sedno sprawy to, trasa, ilo66 linii, czqstotliwoS6 kursowania itp. sq

jeszcze to drobiazgi jak np' przeciskanie siq do Srodkowych drzwi, czy do tych na koficu

autobusu, bo kierowca nie pozwoli wyjSd przednimi drzwiami'

pan Andrzej stasiak Prezes MPK - My jestesmy operatorem, natomiast miasto jest

organizatorem. My jako sp6tka jesteimy otwarci, obslugujemy ponad 8'000'000' os6b w

ciqgu roku, wigc z takiej ilo6ci znajdzie siq ktoS niezadowolony'
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Po zakoiczonej dyskusji Komisja przystqpila do gtosowania nad ,,lnformacjq z dzialalnodci

Miejskiego Przedsiqbiorstwa Komunikacyjnego we Wloclawku. I tak :

Przedtoiona informacja uzyskala jednoglo6nie opinie pozytywnQ, a w glosowaniu wziqlo

udzial siedmioro czlonk6w Komisji.

Ad.5 i 6

opinia do projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta

Wtoclawek na 2016 rok.

opinia do projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia wieloletniej

Prognozy Finansowej na lata 2016 - 2028.

wprowadzenia do powy2szych projekt6w uchwat dokonala Skarbnik Miasta Janina

Radzikowska, kt6ra przedstawila zmiany jakie proponuje Prezydent

Miasta w przedloionych projektach uchwal'

Dvskusia:

Radna olga Krut - Horonziak - Pytata o zwiqkszenie wydatk6w bie2qcych w kwocie 319.310

zf. na uslugi doradcze w zwiqzku z rozliczeniami podatku VAT, oraz odnoSnie odstqpienia od

umowy z dotychczasowym wykonawcq PP Nr 30.

odpowiedzi na zadane pytania udzielity skarbnik Miasta Janina Radzikowska oraz Magdalena

Korpolak - Komorowska Zastepca Prezydenta Miasta'

Radny Krzysztof Kukucki - Zapytat, czy w przypadku budowy przedszkola byly u2ywane

materiaty zamienne i kto wyrazil na to zgodq.

zastQpca Prezydenta Miasta Magdalena Korpolak - Komorowska - Na tej inwestycji bylo

trzechinspektor6wzUM,natomiastnawyraieniezgodynauiyciemateriat6wzamiennych,
musi wyrazii zgodq wykonawca projektu, poniewa2 posiada nadz6r autorski nad tym

zadaniem, inspektor, kierownik budowy oraz zamawiajqcy' Postqpowanie prokuratorskie

wyja3ni nam wszystkie niedcistosci, przyznam, 2e materialy zamienne byly stosowane'

RadnyKrzysztofKukucki-Je5|iPrezydentWojtkowskiniezmieni|zarzqdzeniasprzedki|ku
lat, to na ka2dy material zamienny musi byi zgoda w randze minimum zastqpcy prezydenta'

Zastepca Prezydenta Miasta Magdalena Korpolak - Komorowska - Tak'
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Wobec braku dalszych pwafi czlonkowie Komisji Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta Rady

Miasta przystapili do glosowania nad projektem uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie

uchwalenia budietu miasta Wlocfawek na 2016 rok. ltak:

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq szescioro czlonk6w Komisji, glos6w

przeciwnych i wstrzymujacych siq nie bylo.

Kolejny projekt uchwaty poddany pod opiniq czlonk6w Komisji dotyczyf uchwafy zmieniajqcej

uchwalq w sprawie uchwalenia wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 - 2028. I tak :

za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo sig szeicioro cztonk6w Komisji, glos6w

przeciwnych i wstrzymujacych siq nie byto.

Ad.7

Opinia do pro.jektu uchwafy uchylajqcej uchwalq w sprawie okreilenia zasad ustalenia i

poboru oraz terminy platnodci i wysoko6ci stawek optaty targowej na terenie Miasta

Wioclawek.

worowadzenia do tematu dokonat Przewodniczqcy Rady Miasta Radny Jaroslaw

chmielewski, kt6ry stwierdzil i2 biorqc pod uwagq wysokq stopq bezrobocia we Wloclawku

oraz fakt likwidacji blisko 2000 podmiot6w gospodarczych w ostatnich piqciu latach,

zachodzi potrzeba wyjScia na przeciw oczekiwaniom rodzimych kupc6w proponujQ, aby do

czasu poprawy sytuacji na rynku pracy oraz otywienia gospodarczego zaniechai poboru tej

opfaty. Zaproponowana pomoc ma slu2yd wsparciu rozwoju nowych i istniejacych

podmiot6w gospodarczych na terenie miasta Wloctawka'

Wobec brak pytari czlonkowie Komisji udzielili pozytywnej opinii w przedmiocie powyzszego

projektu uchwafy piqcioma glosami ,,2a", przy jednym gtosie wstrzymujqcym siq i braku

glos6w przeciwnych.

Ad.8

Opinia do projektu uchwaly w sprawie przyznania w roku 2016 dotacji na prace

konserwatorskie, restauratorskie iroboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru

zabytk6w.

worowadzenia do tematu dokonal Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego

Jaroslaw Pudlitiski.

Wobec braku pyta6 w przedmiocie omawianego projektu uchwaly czlonkowie Komisji

wyrazili jednoglodnie opiniq pozpywna. W glosowaniu wziqlo udzial sze6cioro czlonk6w

Komisji.
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Ad.9

Opinia do projektu uchwaly w sprawie zaciEgniQcia kredytu dluSoterminowego'

Skarbnik Miasta Janina Radzikowska - Proszq Paristwa, po zmianie jaka nastqpila na

poprzedniej sesji, czyli wykorzystania kwoty wolnych Srodk6w z nadwy2ki, iaka wypracowana

zostala w roku ubieglym, pozostata kwota do pokrycia deficytu wysokodci 29.000'000 zt' w

zwiazku z tym, ieby zachowai tq plynnoid, musimy zaciqgnqi kredyt 2eby siq zabezpieczyi w

przypadku gdyby ten deficyt byt utrzymany na tym poziomie, jaki zostal zaplanowany.

Procedury przetargowe trwajq od 2 do 3 miesiQcy, wiqc zwykle wczeSniej wnosimy o

podjqcie takiej uchwaly, ieby rozpoczqi procedurq rozpoczqi, a kredyt bqdzie zaciqgniqty w

takiej wysokofci jaka bqdzie nam niezbqdna. W chwili obecnej jest potrzeba 29'000'000 zt'

jednak nie oznacza to, 2e taka kwotq zaciQgniemy, oka2e siq dopiero w lll kwartale.

Dvskusia

Radny Janusz Dqbczyriski- Zapytal, czy musimy brai kredyt w takiej wysokoSci ?

Skarbnik Miasta Janina Radzikowska - W takiej wysokosci mamy deficyt nie pokryty

przychodami iwolnymi Srodkami, natomiast powiedziatam, ie zaciqgniemy tyle, ile bqdzie

nam konieczne. Natomiast musimy dla wyr6wnania budietu ir6dla pokrycia wydatk6w, albo

zmniejszamy wydatki, albo te wydatki pokrywamy z przychodu, czyli z kredytu. Je2eli takiej

uchwaty nie podejmiemy, to by6my musieli podjqi uchwalq o zmniejszeniu wydatk6w do

poziomu posiadanych 5rodk6w.

Radny Krzysztof Kukucki - Jest to pytanie do Prezydenta, czy Prezydent ma jakis plan

kr6tkoterminowy, Srednio, czy dtugoterminowy, kt6ry zmierzai by do zwiqkszenia dochod6w

miasta, chociaiby ze wzglqdu na zwiqkszonq iloi6 os6b pfacqcych podatek dochodowy we

Wfocfawku. Oczywijcie to se wYzwania z kt6rymi samorzqdy w catym kraju pr6bujq siq

zmierzyi z lepszym lub gorszym efektem, ale czy Prezydent poddal analizie te rozwiEzania i

ma jakii plan, kt6ry mialby zwiqkszyi dochody do budietu'

Skarbnik Miasta Janina Radzikowska - Mieli6my plan zwiqkszenia podatku od nieruchomoSci,

kt6ry w konsekwencji nie ('..) sukcesywny ieby on nie byl skokowy, poniewa2 ustalanie

podatku poni2ej maksymalnego progu jaki ustala minister finans6w skutkuje nam

dwukrotnie, brak przychod6w i jednoczeinie zmniejszenie nam dotacji r6wnowaiQcej' czy

wyr6wnawczej, bo ministerstwo finans6w liczqc dochody gminy, patrzy ile ona moglaby

osi4gnqi ustalajqc maksymalny pulap podatku od nieruchomogci, jak Paristwo wiecie, nie

udalo nam siq, poniewa2 Paristwo radni byli nie sklonni ten podatek podnosi6' Teraz

bqdziemy musieli zmniejszyi dochody o nastQpnE kwotq. Natomiast, jesli chodzi o podatek

dochodowy od os6b fizycznych, to tutaj jest ktopot. oczywiScie r62ne jednostki podejmujq

siq r6inych dzialari, ale trzeba pamiQtai 2e obowiEzuje nas ustawa o podatku od os6b

fizycznych i osoby fizyczne placq podatek tam, gdzie jest jego miejsce zamieszkania'
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Wobec braku dalszych pytafi Komisja Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta RM wyrazila opiniq

w spos6b nastQpujacy:

Za udzieleniem poz$ywnej opinii dla projektu uchwaty w sprawie zaciqgniqcia kredytu

dlugoterminowego opowiedziala siq jedna osoba, piqcioro radnych wstrzymato siq od glosu,

nikt nie byt przeciwny.

Ad.10

Wolne wnioski i zapytania.

Przewodniczqca Komisji Radna Olga Krut Horonziak poinformowala o piSmie, jakie

skierowala dyrektor wydzialu Alicja Dworzariska na Jej rqce, z pro6bq o dokladne

sprecyzowanie tematu dotyczqcego pozyskiwania funduszy unijnych, a kt6rego autorem byl

radny Rafat Sobolewski.

Komisja zobowiqzala Paniq Radnq Olgq Krut - Horonziak o skierowania pisma do Pana Rafata

Sobolewskiego, aby konkretnie sprecyzowal temat, kt6ry znajduje siq w planie pracy komisji

na rok 2016 i kt6ry zostaf zaproponowany do om6wienia przez Pana radnego Sobolewskiego.

NastQpnie gtos zabrala Pani zastQpca Prezydenta Miasta Ma8dalena Korpolak -
Komorowska, kt6ra poinformowala, ii Gmina Miasto wloclawek otrzymala dofinansowanie

na przebudowq wiaduktu w ciqgu ulicy Kazimierza WielkieSo na kwotq 3.906.040 zt' W

miesiqcu sierpniu te pieniEdze wptynq do urzqdu.

Wobec wyczerpania porzqdku obrad posiedzenie Komisji zakofczono.

Obradom pr;ewodnlczYla
./ .. . - /'-'-4\'/r,'' ' <

t -'*l1a Rrut - Horonziak

Przewodniczqca Komisji
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Komisia Eudietu,.Rozwolu
iPromxii Miasu

Rady Miasta Wloctr$rr

8RM.0014.1.8.2016

Wloclawek, 2016-05-30

Pan

dr Marek Wojtkowskl

Prezydent Miasta

OPINIA Nr8/2016

Komisji Budietu, Rozwoju i promocjl Miasta Rady Miasta

z dnia 27 maja 2016 r.

Komisja Budietu, Rozwoju ipromocji Miasta Rady Miasta na posiedzeniu w dniu
27 maja 2016 r. udzielila jednoglodnie pozytywnej opinii do projektu uchwaly zmieniaiacej
uchwale w sprawie uchwalenia budietu miasta Wfoclawek na 20!6 rok wraz z autopoprawkq.

W glosowaniu wziqlo udzial sze3cioro czfonk6w Komisii.

a



Xornlsja Eudietu, iozrryoF
i Promocji MiasU

i|dyMiarta$ffiilll
8RM.0014.1.9.2016

Wloclawek, 2016-05-30

^t

Pan

dr Mar€k Wojtkor/ski

Prezydent Mlasta

OPINIA t{r912016

Komlsll Budietu, RozwoJu I Promocll Mlasta Rady Mlasta

z dnla 27 maja 2016 r.

Komisja Budietu, Rozwoju iPromocjl Miasta Rady Miasta na posiedzeniu w dniu
27 maja 2016 r. udzlelila jednoglo6nie pozytywnej opinil do projektu uchwaty zmieniajQcej
uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy Finansowej na lata 2016 - 2029.

W glosowaniu wziqlo udzial szejcioro czlonk6w Komisji.

A

t9

Olga Krut - Horonzlak



Kornisia Budietu. ioa,volu
i Fromocli M'Bstl

a3 J! | rlasli wlocla,val

8RM.0014.1.10.2015

Wfoclawel! 2016-05-30

Pan

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Mlasta

OPINfA Nr!O12O16

Komisjl Budietu, Rozwoju i promocJl Miasta Rady Miasta

z dnia 27 maja 2016 r.

Komisja Bud2etu, Rozwoju i promocji Miasta Rady Miasta na posiedzeniu w dniu
27 maja 2oL6 r. udzielila pozytywnej opinii do projektu uchwary uchyrailcej uchwarq w sprawie
okre6lenia zasad ustalania i poboru oraz terminy platnosci iwysokosci stawek oplaty targowej na
terenie Miasta Wloclawek.

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo sie piQcioro czlonk6w Komisji, przy jednym glosie
wstrzymujqcym si e i braku glos6w przeciwnych.

Pnewtdnigzgcal('omtsli

L:i't: -L 
(' '7'' /'

Olga Krut - Horonziak
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Xomlsia Eudietu. iozwofu
iPromocii Miastr

tdy Miasra wlochrnt

8RM.0014.1.11.2016

Woclawek, 2016-05-30

Pan

dr Marek Wojtkourrskl

Prezyd€nt Mlasta

OPll{lA ilr11/2016

Komlsjl Budtetu, Rozwolu i Promocll Miasta Rady Mlasta

z dnla 27 maja 2016 r.

Komisja Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta na posiedzenlu w
dniu 27 maja 2015 r. udzlelila jednogloSnie pozytywnej opinii do projektu uchwa[ w
sprawie przyznania w roku 2016 dotacji na prace konsenivatorskie, restauratorskie i roboty
budowlane przy zabytku wplsanym do rejestru zabytk6w.

W glosowaniu wziqlo udzial szeScioro czfonk6w Komisji.

,WPL.-.'- Olga Krut - Horonzlak

n

I



furniria Budietu, Rozwolu
iPromocii Mhsu

nady Miasta Wfodatl

8RM.0014.1.12.2016

Wloclawek, 2016-05-30

Pan

dr Marek Woitkowski

Prezydent Miasta

OPINIA NrI2l2Ot6

Komisjl Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta

z dnia 27 maia 2015 r'

Komisja Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta Rady Miasta na posiedzeniu w dniu

27 ma1a 2016 r. udzielifa pozytywnej opinii do projektu uchwaly w sprawie zaciqgniqcia

kredytu dlugoterm inowego.

Za pozytywnq opiniq glosowala jedna osoba, przy piqciu glosach wstrzymujqcych siq i braku

I braku glos6w przeciwnych.

KJ



_*,i1.,3;:ls,lil,ili#l
Radv Miasta Wloclils''r

BRM.0014.1.15.2016

Woclawek, 2016-06-06

pan

dr Marek Woitkowski
prezydent Miasta

OPINIA Nr13/2016
Komisji Budietu, Rozwoju ipromocji Miasta Rady Miasta

z dnia 27 maja 2015 r.

Komisja Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta na posiedzeniu w dniu
27 maia 2016 r. udzielila jednoglosnie pozytywnej opinii do ,,tnformacji z dziatatnojci
Miejskiego Przedsiqbiorstwa Wodociag6w i Kanalizacji we Wloclawku za rok 2015,,.

W glosowaniu wziqlo udzial oSmioro czlonk6w Komisji.

KOMISJI

: Z t' <1

. HORONZIAK

KJ



Tii"#ilh'$$ff
BRM.0014.1.16.2016

Wfoc{awek, 2016-06-06

'j.: z'Z4
. HORONZAK

Pan

dr Marek WoJtkowski
Prerydent Mlasta

OPINIA Nr14/2016
Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta

z dnia 27 maja 2016 r.

Komisja Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta na posiedzeniu w dniu
27 maia 20t6 r, udzielila jednoglodnie pozytywnej opinii do,,lnformacji z dzialalnosci Miejskiego
Przedsiebiorstwa Komunikacyjnego we Wloclawku za rok 20X5".

W glosowaniu wzlelo udzial siedmioro czfonk6w Komisji,

KOMISJI
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Km{sia Eudietu, iozwoft
i Promocii Miasta

Rady Miasta Wlochlrl

8RM.0014.17.2015

Wfoclawek. 2016-05-13

Pan

dr Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta

OPINIA Nr15/2016
Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta

z dnia 27 maja 2016 r.

Opinia do " Informacji z dzialalno6ci spolki komunalnej - Mieiskiego Zespolu

Opieki Zdrowotnej we Woclawku 2arck2015.
W trakcie dyskusji podczas posiedzenia Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Rady

Miasta w dniu 27 maja 2016 roku, radni stwierdzili, 2e dane liczbowe z 2015 roku zawarte w

informacji z 2015 roku nie majq odniesienia do roku popzedniego tj.2014 i dlatego trudno
ocenid ozekazane dane z dzialalnoSci MZOZ-u.

Prezes MZOZ-u Pan Arkadiusz Nowodworski zostal zobowiqzany do opracowania
danych w formie por6wnawczej w terminie do nastgpnego posiedzenia Komisii dla

nastgpujqcych informacji;

. ilo56 szczepiei komercyjnych w profilaktyce zakaleh pneumokokowych dla

pzychodni i dla pacjentow z zakladow pracy na podstawie zawartych umow

. transport6wsanitarnych,

. poradambulatoryjnychporadniog6lnej

. porad wykonanych pzez pielqgniarki

. wyjazd6w lekazy AD

. pielggniarek AD

' badari profilaktycznych - rak piersi kobiet
. badairginekologicznych
. poradreumatologicznych
. psychiatrycznych
. pzyjed pacjentow poradni rehabilitacyjnej
. ambulatoryjnych zabiegow rehabilitacyjnych
. Swiadczei stomatologicznych dla doroslych i dzieci ,w tym w pogotowiu

ll. Dane dot. DPS-u

. zbilansowanie koszt6w utzymania idochod6w,

lll. Dane o Sredniej placy w sp6lce z podzialem na zatrudnionych lekazy, personel Sredni i

ni2szy,



lV. Dane o iloSci pracownik6w administracyinych poza pzydtodniami, ile stanowisk

dyrektorskich, w tym utwozonyd w 2014 i 2015 roku.

V. Poda6 nazwg firmy ,K6ra wykonala tzw." wirtualny spacer" po MZOZe,
Vl. Poda6 iloSciowy wzrost i wymierne "efekty kapitalnej dzialalno$ci" bylego ,dyreklora d/s

roarroju i na czym polegal dokonany 'odp6r konkurencii' w $wiadczeniu uslug.
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Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wloctawek Wloclawek 25.05.2016r

Komisja Bud2etu, Rozwoju i promocji Miasta

Rady Miasta Wioclawer

WNIOSEK - kt6ry zgtaszom po om6wieniu punktu 4
porzqdku obrad Komisji Bud2etu, Rozwoju i promocji Miosto.

W im ieniu mieszkaric6w budynk6w,, mini,, osied la
Dziewi6ska oraz deklaraciq pani Magdaleny Korpolak - Komrowskiej zastQpcy
Prezydenta ds. inwestycji, i2w 2077r Urzqd Miasta uwzglqdni w bud2ecie miasta
wloclawek 2ot7 roku budowq chodnikq oraz jezdni z parkingiem wzdlui
budynku Dziewiriska 7l i czqiciowo budynku Dziewirtska rTb,Dziewirtsko 9a
uprzejmie proszq Pana prezesa MpwiK o podiqcie w jeszcze w bie2qcym roku
prace planistyczne i w dalszej kolejnoSci wykonawcze by w tym terenie wykonai
niezbqdne prace zwiqzane z naprawE, budowq, przebudowq bqdl modernizaciq
wodociqg6w i kanalizacji tak by nie byto to przeszkodq w przysztym roku w
realizacji w/w przedsiqwziqi. obecna sie6 kanalizacyjna ma ju2 okolo 50 lat ijest
wyeksploatowana czego dowodem sq bardzo czqsto podejmowane dziatania
przez MPWiK oraz zarz4dcq zwiqzane z udro2nieniem sieci kanalizacyjnej -
zalewanie piwnic. Dlatego ju2 dziS zgfaszam ten wniosek panu prezesowi MpwiK,
2eby Przedsiqbiorstwo MPWiK przygotowalo siq i podiqlo niezbqdnie dziatania w
tym zakresie. Jest to bardzo wa2ny problem, kt6ry od lat jest przeszkodq w
budowie jezdni, chodnika i parkingu wzdlu24-ro klatkowego i 120 rodzinnego
budynku Dziewiriska j.1.

Proszq o realizacjq wniosku przez MpWiK.

Poniewai nie mogq uczestniczyi w dzisiejszym posiedzeniu Komisji Bud2etu,
Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta wtoclawek z uwagi na wczesniej
planowany wyjazd stu2bowy uprzejmie proszq koleg6w radnych o poparcie
mojego wniosku za co dziqkuje.

Z powa2aniem


